

Ringkasan Garis Panduan Pemberian Upah

Bil	Kriteria	Staf UTM	Pelajar UTM		Individu Luar
			Undergrade	Postgrade	
1	Kewarganegaraan	Warganegara <i>Malaysia</i> & Warga <i>Asing</i> yang mempunyai permit kerja	Warganegara <i>Malaysia</i> sahaja	Warganegara <i>Malaysia</i> sahaja	Warganegara <i>Malaysia</i> & Warga <i>Asing</i> yang mempunyai permit kerja
2	Kelayakan	Gred 41 dan keatas	<p>Tidak boleh dibayar upah kerana :</p> <p>1. Tidak mempunyai kelayakan khusus</p> <p>2. Ditakrif hanya menjalankan/melakukan kerja-kerja pentadbiran sahaja</p>	<p>1. Pelajar lanjutan ijazah yang mengambil sempenuh masa penyelidikan dengan jawatan Research Student Grant</p> <p>2. Pelajar lanjutan ijazah yang mengambil sempenuh masa penyelidikan, mix mode & taught course yang tiada lantikan tetapi telah melakukan kerja-kerja di bawah projek penyelidikan tersebut kurang dari 3 bulan sepanjang tempoh projek aktif.</p>	<p>1. Mempunyai kelulusan Diploma kebawah</p> <p>2. Mempunyai kelulusan Ijazah</p> <p>3. Mempunyai kelulusan Master atau sekurang-kurangnya mempunyai 5 tahun pengalaman kerja</p> <p>4. Mempunyai kelulusan PhD atau 7 tahun pengalaman kerja</p>
7	Syarat utama	<p>a. Tidak melakukan sebarang kerja pengkeranian dan pentadbiran serta penyediaan pelaporan dan pengumpulan data kerana dikategorikan sebagai bukan bersifat kepakaran</p> <p>b. Perlu menyertakan bukti kepakaran</p> <p>c. Pemohon bukan Ketua Projek bagi kerja yang diijalakan.</p> <p>d. Perlu mendapatkan kelulusan daripada Ketua Jabatan</p> <p>e. Kerja-kerja yang dilakukan diluar pada waktu pejabat</p> <p>f. Perlu disertakan dengan buku log.</p> <p>g. Pelantikan hanya dibenar untuk 2 bulan sahaja sekiranya KP ingin menyambung pelantikan tersebut KP perlu menanggung pembayaran caruman KWSP & Socso kepada penerima upah seperti yang termaktub dalam <i>Penguatkuasaan Peraturan-Peraturan Kerja (Pekerja Separa Masa) 2010</i> yang berkuatkuasa 1 Oktober 2010</p>	<p>a. Tidak melakukan sebarang kerja pengkeranian dan pentadbiran serta penyediaan pelaporan dan pengumpulan data kerana dikategorikan sebagai bukan bersifat kepakaran</p> <p>b. Perlu menyertakan bukti kepakaran</p> <p>c. Bukan pelajar yang menerima biasiswa</p> <p>d. Ketua Projek adalah orang yang sama (Perlu mendapat kelulusan Ketua Projek sekiranya bekerja dengan projek yang lain)</p> <p>e. Perlu disertakan dengan buku log</p> <p>f. Pelantikan hanya dibenar untuk 2 bulan sahaja sekiranya KP ingin menyambung pelantikan tersebut KP perlu menanggung pembayaran caruman KWSP & Socso kepada penerima upah seperti yang termaktub dalam <i>Penguatkuasaan Peraturan-Peraturan Kerja (Pekerja Separa Masa) 2010</i> yang berkuatkuasa 1 Oktober 2010</p>	<p>a. Tidak melakukan sebarang kerja pengkeranian dan pentadbiran serta penyediaan pelaporan dan pengumpulan data kerana dikategorikan sebagai bukan bersifat kepakaran</p> <p>b. Perlu menyertakan bukti kepakaran</p> <p>c. Pelantikan hanya dibenar untuk 2 bulan sahaja sekiranya KP ingin menyambung pelantikan tersebut KP perlu menanggung pembayaran caruman KWSP & Socso kepada penerima upah seperti yang termaktub dalam <i>Penguatkuasaan Peraturan-Peraturan Kerja (Pekerja Separa Masa) 2010</i> yang berkuatkuasa 1 Oktober 2010</p>	

6	Kepakaran kerja bagi pembayaran upah	a. proof-reading b. market - survey c. pembangunan sistem d. bussiness plan e. perakaunan & pengauditan f. penterjemahan g. pengaturcaraan h.kejuruteraan reka bentuk		a. proof-reading b. market - survey c. pembangunan sistem d. bussiness plan e. perakaunan & pengauditan f. penterjemahan g. pengaturcaraan h.kejuruteraan reka bentuk	a. proof-reading b. market - survey c. pembangunan sistem d. bussiness plan e. perakaunan & pengauditan f. penterjemahan g. pengaturcaraan h.kejuruteraan reka bentuk
3	Kadar Bayaran	Kadar maksimum RM50 sejam		1.Full Research dgn jawatan RSG Kadar maksimum RM40 sejam 2.Full research, mix mode & Thought Course yg tiada lantikan: Kadar maximum RM2,500 sebulan atau RM100 sehari -Ketua Projek berhak menentukan kadar yg bersesuaian bergantung jenis kerja yg dilakukan tetapi masih tertakluk kepada kadar yg ditetapkan.	1. Berkelulusan Diploma dan kebawah: Kadar pembayaran maksimum : RM30 sejam atau jumlah maksimum RM1500 sebulan 1. Berkelulusan Ijazah Kadar pembayaran maksimum : RM60 sejam atau jumlah maksimum RM3000 sebulan 2. Berkelulusan Master atau 5 tahun pengalaman kerja: Kadar pembayaran maksimum: RM80 sejam atau jumlah maksimum RM4,000 sebulan 3. Berkelulusan PhD atau 7 tahun pengalaman kerja: Kadar pembayaran maksimum: RM100 sejam atau jumlah maksimum RM5,000 sebulan
4	Tempoh	Dihadkan hanya layak menuntut upah pada tempoh maksimum 4 jam sehari atau 40 jam sebulan.		1.Full Research dgn jawatan RSG Dihadkan hanya layak menuntut upah pada tempoh maksimum 4 jam sehari atau 40 jam sebulan. 2.Full research, mix mode & Thought Course yg tiada lantikan: Dihadkan hanya layak menuntut upah bagi kerja-kerja yang dilakukan kurang dari 2 bulan sepanjang tempoh projek aktif	
5	Pelantikan	Surat Pelantikan disediakan oleh Ketua Projek		Surat Pelantikan disediakan oleh Ketua Projek	Surat Pelantikan disediakan oleh Ketua Projek
8	Kaedah pembayaran	kemukakan tuntutan upah selewat-lewatnya pada 7hb setiap bulan		kemukakan tuntutan upah selewat-lewatnya pada 7hb setiap bulan	kemukakan tuntutan upah selewat-lewatnya pada 7hb setiap bulan
9	Lain-Lain			Pelajar lanjutan ijazah yang mengambil Mix mode dan Thought Course dgn jawatan SPB -tidak boleh dibayar upah kerana dikhuatiri akan mengganggu waktu pembelajaran pelajar.	